
PROTOKÓŁ  

Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO MIESZKAŃCÓW SOŁECTWA OSIELSKO  

GOK, 11 lutego 2015r. 
 

     Zebranie zwołał Wójt Gminy Osielsko w związku z upływem kadencji sołtysa i rady 

sołeckiej, na podstawie § 22 ust.1 Statutu Sołectwa Osielsko. 

Zebranie zwołano na dzień 11 lutego 2015r. o godz. 17
00

 w GOK Osielsko. 

     Zebranie w I terminie nie mogło się odbyć ze względu na brak wymaganej frekwencji 

1/10 uprawnionych do głosowania mieszkańców. Dotychczasowy sołtys otworzył 

zebranie, przedstawił wymogi formalne i dokonał zamknięcia zebrania w I terminie. 

Zgodnie z § 23 ust. 2  Statutu Sołectwa zebranie w II terminie mogło się odbyć po upływie 

15 min., zgodnie z § 18 ust.2 Statutu, bez względu na liczbę uczestniczących w nim osób.  

     Zebranie w II terminie, 11 luty, godz. 17
15

 .  

1.Otwarcie zebrania, stwierdzenie quorum. 

Dotychczasowy Sołtys, pan Konrad Cichański przywitał mieszkańców i przybyłych gości. 

Oznajmił, że zgodnie ze Statutem Sołectwa zebranie w II terminie odbywa się bez względu 

na ilość uczestniczących w nim mieszkańców. 

W zebraniu uczestniczyli: 

Mieszkańcy – wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, 

Wójt Gminy Osielsko –  Wojciech Sypniewski, 

Przewodniczący Rady Gminy – Benedykt Leszczyński, 

Sekretarz Gminy – Maria Domańska, 

Dyrektor GZK –  Leszek Dziamski, 

Urzędniczki UG – Anna Dziedziejko oraz Mariola Mikulska. 

Na zebranie przybył także radny Rady Powiatu Bydgoskiego, Piotr Kozłowski. 

Został przedstawiony porządek obrad. Mieszkańcy nie wnieśli żadnych uwag, porządek 

obrad przyjęto jednogłośnie. Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

2.Wybór przewodniczącego zebrania wyborczego 

Zgodnie z porządkiem obrad i § 23 ust. 1 Statutu Sołectwa przystąpiono do 

dokonania wyboru przewodniczącego zebrania wyborczego. Zaproponowano kandydaturę 

Przewodniczącego Rady Gminy Osielsko, Benedykta Leszczyńskiego. Innych kandydatów 

nie zgłoszono. Mieszkańcy w drodze głosowania wybrali przewodniczącego zebrania 

wyborczego, Benedykta Leszczyńskiego.  

Pan Benedykt Leszczyński przywitał wszystkich zebranych, podziękował za zaufanie  

i zgodnie z porządkiem obrad poprosił dotychczasowego sołtysa o przedstawienie 

sprawozdania.  

3. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej. 

Pan Konrad Cichański  przedstawił mieszkańcom sprawozdanie z działalności sołtysa  

i rady sołeckiej za minioną kadencję oraz podziękował mieszkańcom za wszystkie 

wnoszone uwagi i wnioski. Treść sprawozdania była także prezentowana mieszkańcom 

multimedialnie. Prezentację prowadził członek Rady Sołeckiej, pan Krzysztof 

Lewandowski.  

Przewodniczący obrad, Benedykt Leszczyński zapytał, czy mieszkańcy mają pytania do 

przedstawionego sprawozdania. Jednocześnie podziękował za bardzo dużą aktywność 

sołtysa we współdziałaniu z organami gminy na rzecz mieszkańców.  

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 



4. Wybór Sołtysa i członków Rady Sołeckiej 

Przewodniczący obrad przedstawił mieszkańcom zasady przeprowadzenia wyborów 

sołtysa i rady sołeckiej.  

Wybór komisji skrutacyjnej  

Przegłosowano, iż komisja skrutacyjna będzie liczyła 4 osoby. Do komisji zgłoszono 

następujących kandydatów (którzy wyrazili zgodę na kandydowanie): 

- pani Maria Wideł, 

- pan Dariusz Jachowski, 

- pan Konrad Boniewicz, 

- pan Janusz Kuffel. 

Przegłosowano zamknięcie listy kandydatów (jednogłośnie), a następnie przegłosowano 

skład komisji skrutacyjnej. Komisja wybrała spośród siebie przewodniczącego - panią 

Marię Wideł. 

Wybór sołtysa 

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów na sołtysa. Pan Jarosław Zajda zgłosił kandydata 

pana Konrada Cichańskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Wobec braku innych 

kandydatów, przegłosowano zamknięcie listy kandydatów (1 głos wstrzymujący). 

     Mieszkańcy przegłosowali zamknięcie listy kandydatów i komisja skrutacyjna 

przystąpiła do przygotowania kart wyborczych do tajnego głosowania. Tajne głosowanie 

wynika z art.  36 ustawy o samorządzie gminnym.  

W czasie przygotowywania kart do głosowania Wójt udzielił mieszkańcom informacji nt. 

realizacji inwestycji w sołectwie. (Streszczenie informacji w punkcie 5 - Sprawy bieżące, 

wnioski i zapytania) 

 

Na 114 obecnych mieszkańców głosowało 109 mieszkańców. Po obliczeniu głosów, 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej podała wyniki głosowania. Sołtysem został 

wybrany pan Konrad Cichański uzyskując 97 głosów „za”. 4 głosy były przeciwne, 8 

głosów oddano nieważnych. Protokół komisji skrutacyjnej z przeprowadzonego tajnego 

głosowania na sołtysa stanowi załącznik do protokołu. 

Wybór członków Rady Sołeckiej 

Przewodniczący obrad przedstawił, iż zgodnie z § 14 ust.1 Statutu, w skład rady sołeckiej 

może wchodzić od 4 do 7 osób i należy zdecydować, jaka ma być liczebność rady 

sołeckiej. Po krótkiej dyskusji przegłosowano, że skład rady sołeckiej ma wynosić 7 osób 

(przy jednym głosie wstrzymującym się). 

Zgłoszono następujących kandydatów do rady sołeckiej: 

1) Pana Zbysława Szydłowskiego, 

2) Pana Tadeusza Godziątkowskiego, 

3) Pana Jana Harmozę, 

4) Pana Krzysztofa Lewandowskiego, 

5) Panią Felicję Sikora, 

6) Pana Kazimierza Żukowskiego, 

7) Pana Mirosława Szymańskiego, 

8) Panią Leokadię Wróblewską, 

9) Pana Jerzego Milczarskiego, 

10) Pana Dawida Michalaka. 
 

     Mieszkańcy przegłosowali zamknięcie listy kandydatów i komisja skrutacyjna 

przystąpiła do przygotowania kart wyborczych do tajnego głosowania. Tajne głosowanie 

wynika z art.  36 ustawy o samorządzie gminnym.  



    W oczekiwaniu na zakończenie prac komisji skrutacyjnej związanej z przygotowaniem 

kart do głosowania kandydaci pokrótce przedstawili się mieszkańcom.    

Jako pierwszy przedstawił się pan Dawid Michalak, który poinformował zebranych, iż 

mieszka w Osielsku już ponad 10 lat, ma dwoje dzieci, interesują go różne aspekty 

aktywności na rzecz lokalnej społeczności i chciałby się zaangażować w pracę rady 

sołeckiej. 

Pan Jan Harmoza przypomniał mieszkańcom, że jego początki współpracy z sołtysem na 

rzecz lokalnej społeczności sięgają lat 80-tych ubiegłego wieku. Pokrótce zaczął omawiać 

swój dotychczasowy zakres aktywności (m.in. Rada Sołecka, Klub Dęby, Koło Seniora).  

Przewodniczący obrad poprosił kandydatów o krótsze wypowiedzi. Nie chodzi o to, aby 

nadmiernie skracać wypowiedzi, ale w przypadku osób powszechnie znanych nie ma 

potrzeby przedstawiania szczegółowej biografii. 

Pani Wróblewska Leokadia przypomniała, że była pomysłodawczynią Uniwersytetu III 

Wieku, była radną poprzedniej kadencji i znana jest jej problematyka samorządowa. 

Pan Zbysław Szydłowski związany z Osielskiem od wielu lat poinformował, że posiada 

dużą wiedzę na temat infrastruktury komunalnej. 

Pan Krzysztof Lewandowski przypomniał, że działał w dotychczasowej radzie sołeckiej. 

Jest pomysłodawcą i administratorem strony internetowej sołectwa. Oświadczył, że będzie 

dążył do tego, aby nasza społeczność stworzyła autentyczną współnotę. 

Pan Jerzy Milczarski chciałby w pracach rady sołeckiej skupić się nad problematyką 

pozyskiwania funduszy unijnych. 

Pan Tadeusz Godziątkowski przypomniał, że działał w dotychczasowej radzie sołeckiej. 

Ma kolejne pomysły na nową kadencję. 

Pani Felicja Sikora przypomniała, że działała w radzie sołeckiej 2 kadencje i chciałaby 

kontynuować dotychczasowe działania. 

Pan Kazimierz Żukowski zwrócił uwagę, że jest w radzie sołeckiej jedynym 

przedstawicielem Czarnówczyna i chciałby nadal pracować w radzie sołeckiej na rzecz 

tych mieszkańców i całego sołectwa. 

Pan Mirosław Szymański poinformował, że jest związany z Osielskiem od wielu lat  

i w działalności rady sołeckiej chciałby skupić się na działaniach na rzecz dzieci  

i młodzieży. 

 

W momencie przystępowania do głosowania na liście obecności było 114 mieszkańców. 

Mieszkańcy oddawali głosy do urny na sali obrad. 

Po zakończeniu głosowania komisja skrutacyjna przystąpiła do obliczania głosów  

i ustalenia wyników wyborów. Po zakończeniu prac i sporządzeniu protokołów, 

przewodniczący komisji, pani Maria Wideł ogłosiła wyniki. 

Na członów Rady Sołeckiej wybrani zostali: 

1) Pan Zbysław Szydłowski – 76 głosów, 

2) Pan Tadeusz Godziątkowski – 72 głosy, 

3) Pan Jan Harmoza – 76 głosów, 

4) Pan Krzysztof Lewandowski – 71 głosów, 

5) Pani Felicja Sikora – 74 głosy, 

6) Pan Kazimierz Żukowski – 73 głosy, 

7) Pan Mirosław Szymański – 52 głosy. 
 

     Protokół komisji skrutacyjnej z przeprowadzonego tajnego głosowania wyboru rady 

sołeckiej stanowi załącznik do protokołu. 



 

5. Sprawy bieżące, wnioski i zapytania. 

 Pan Michalak wyraził swoją opinię, że lista kandydatów winna być układana 

alfabetycznie, gdyż odniósł wrażenie, że o wyborze zdecydowała kolejność na 

liście. 

Przewodniczący obrad wyjaśnił, że kolejność na liście była zgodna z kolejnością 

zgłoszeń kandydatów, każdy kandydat miał możliwość dokonania prezentacji 

wyborcom swojej kandydatury i trudno wobec tego podejrzewać wyborców, że ich 

wybór był przypadkowy, czy nieświadomy.  

 W sprawach bieżących mieszkańcy poruszali sprawy jakości dróg, a także 

bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

(głos zabierał m.in. pan Skrzypczak, państwo Malec zabierali głos w sprawie 

parkingu w Osielsku -potrzeba modernizacji) 

W kwestiach bieżącego utrzymania na zapytania udzielał odpowiedzi dyr. GZK. 

 Wójt pokrótce przypomniał, jakie zadania będą realizowane w br. na podstawie 

uchwalonego budżetu gminy na 2015 rok i poinformował, że podejmowanie się 

nowych zadań w tej chwili jest niemożliwe, ewentualnie będzie możliwe jedynie 

wówczas, jeżeli realizacja zadań ujętych w budżecie będzie tańsza od szacowanych 

kosztów w wyniku rozstrzygnięć przetargowych. O tym, jakie zadania 

inwestycyjne są realizowane decyduje Rada Gminy. 

 

 

Po wyczerpaniu toku obrad przewodniczący zebrania, pan Leszczyński podziękował 

mieszkańcom za udział w zebraniu. 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

   …………………………                                                            …………………………... 
     Przewodniczący Zebrania                                                                                                Sołtys 


